



BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC ENTRÉE EN VIGUEUR RÈGLEMENT 720-101

AVIS PUBLIC est par la présente donné que le règlement suivant :

720-101 Règlement modifiant le règlement de zonage 720 afin d'édicter des normes visant à limiter et contrôler la propagation de l'agrile du frêne sur le territoire de la Ville

a été adopté, avec modifications, par le Conseil à la séance ordinaire du 20 octobre 2014.

Ce règlement est maintenant déposé au bureau de la greffière où toute personne intéressée peut en prendre connaissance durant les heures d'ouverture de bureau.

Ce règlement entrera en vigueur dès sa publication.

Donné à Beaconsfield le 29 octobre 2014.

M^e Nathalie Libersan-Laniel
Greffière / City Clerk

PUBLIC NOTICE COMING INTO FORCE BY-LAW 720-101

PUBLIC NOTICE is hereby given that the following by-law:

720-101 By-law modifying zoning by-law 720 in order to prescribe standards aimed at limiting and controlling the propagation of the emerald ash borer on the territory of the City

was adopted, with modifications, by Council at a regular meeting held on October 20, 2014.

This by-law is now deposited at the Office of the City Clerk and is available for consultation by any interested party during regular office hours.

This by-law shall enter into force upon publication.

Issued in Beaconsfield on October 29, 2014.